

PIMEC celebra que el Departament de Treball doni el tret de sortida al procediment d'acreditació i atribució de la quota de representativitat patronal

És una fita històrica, ja que per primera vegada les organitzacions empresarials poden demostrar la seva representativitat. Han estat molts anys de greuges en els quals no s'ha permès representar de manera justa i adequada els interessos de les pimes i autònoms de Catalunya

Barcelona, 18 de febrer de 2018. PIMEC celebra que el Departament de Treball, Afers Socials i Famílies doni, per fi, el tret de sortida al procediment pel qual es publica la convocatòria quadriennal per a l'acreditació i l'atribució de la quota de representativitat institucional de les associacions empresarials més representatives en l'àmbit de Catalunya, tal com publica avui el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya a través de [l'Ordre TSF/24/2019, de 14 de febrer.](#)

L'entitat assenyala que l'ordre d'avui és **una fita històrica, ja que per primera vegada les organitzacions empresarials poden demostrar la seva representativitat.** Han estat **molts anys de greuges** en els quals no s'ha permès representar de manera justa i adequada els interessos de les petites i mitjanes empreses i autònoms de Catalunya, que representen el **99,8% del total d'empreses, el 65% del PIB i ocupen més del 70% de les persones treballadores catalanes.**

PIMEC, que sempre ha apostat per l'entesa i el diàleg, **lamenta que finalment no s'hagi arribat a un acord amb Foment del Treball que respecti la unitat d'acció entre les dues organitzacions.** A partir d'aquí, PIMEC es disposa a acreditar la seva representativitat que demostrarà a través del recompte de la seva massa social.

PIMEC celebra que el Departamento de Trabajo dé el pistoletazo de salida al procedimiento de acreditación y atribución de la cuota de representatividad patronal

Es un hito histórico, ya que por primera vez las organizaciones empresariales pueden demostrar su representatividad. Han sido muchos años de agravios en los que no se ha permitido representar de manera justa y adecuada los intereses de las pymes y autónomos de Cataluña

Barcelona, 18 de febrero de 2018. PIMEC celebra que el Departamento de Trabajo, Asuntos Sociales y Familias dé, por fin, el disparo de salida al procedimiento por el que se publica la convocatoria cuatrienal para la acreditación y la atribución de la cuota de representatividad institucional de las asociaciones empresariales más representativas en el ámbito de Cataluña, tal y como publica hoy el Diario Oficial de la Generalidad de Cataluña a través de la [Orden TSF / 24/2019, de 14 de febrero.](#)

La entidad resalta que el orden de hoy es un **hitto histórico, ya que por primera vez las organizaciones empresariales pueden demostrar su representatividad.** Han sido **muchos años de agravios** en los que no se ha permitido representar de manera justa y adecuada los intereses de las pequeñas y medianas empresas y autónomos de Cataluña, que representan el **99,8% del total de empresas, el 65% del PIB y ocupan más del 70% de las personas trabajadoras catalanas.**

PIMEC, que siempre ha apostado por el entendimiento y el diálogo, **lamenta que finalmente no se haya llegado a un acuerdo con Fomento del Trabajo que respete la unidad de acción entre las dos organizaciones.** A partir de aquí, PIMEC se dispone a acreditar su representatividad que demostrará a través del recuento de su masa social.